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PREDMET:   

Informácia o príprave investičného projektu s názvom „Modernizácia zimného štadióna 

v Spišskej Novej Vsi“ 

Predkladá:   Ing. Pavol Bečarik,  primátor mesta 

Spracoval:   Ing. Vladimír Hovaňák, riaditeľ STEZ 

Ing. Zuzana Holotňáková, vedúca OVaD MsÚ Spišská Nová Ves

         

Dôvod predloženia:              Vyhodnotenie verejných súťaží a zabezpečenie financovania projektu 

Podpisy: 

 

 

 

 

Návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo v Spišskej Novej Vsi 

1. berie na vedomie 

informáciu o príprave investičného projektu s názvom:  

„Modernizácia zimného štadióna v Spišskej Novej Vsi“ 

 

2. žiada 

a/ chýbajúce finančné prostriedky na dofinancovanie projektu zahrnúť do rozpočtu mesta pri 

zmene rozpočtu 

Termín: do 31. 12.  2026 

Zodpovedný: vedúca finančného oddelenia 

 

b/ hľadať možnosti získania chýbajúcich prostriedkov na projekt z externých zdrojov 

Termín: do 31. 12.  2026 

Zodpovedný: primátor mesta 

 



Dôvodová správa: 

Vo marci 2024 bola oficiálne podaná žiadosť na Fond na podporu športu na zaradenie projektu 

„Modernizácia zimného štadióna v Spišskej Novej Vsi“ do zoznamu športovej infraštruktúry 

národného významu a na poskytnutie príspevku vo výške 5 mil. €. 

Následne v septembri 2024 bol projekt zaradený do zoznamu športovej infraštruktúry národného 

významu. Správna rada FnPŠ na svojom zasadnutí dňa 12.12.2024 na základe žiadosti o príspevok na 

projekt podpory športu podľa § 15a zákona o fonde predloženej žiadateľom Mesto Spišská Nová Ves 

doručenej písomne dňa 05.03.2024: 

 schválila poskytnutie príspevku na projekt podpory športu „Modernizácia zimného 

štadióna v Spišskej Novej Vsi“ ako športovej infraštruktúre národného významu v 

maximálnej výške 5 000 000,00 € podľa § 15a ods. 3 zákona o fonde 

 poverila predsedu správnej rady Fondu na podporu športu uzatvorením zmluvy 

o príspevku po predložení všetkých potrebných podkladov a po posúdení súladu s 

pravidlami poskytovania štátnej pomoci 

 

Mesto Spišská Nová Ves na základe týchto informácii vypísalo verejnú súťaž na výber dodávateľa 

prác, služieb a tovarov s názvom: „Rekonštrukcia zimného štadióna so zameraním na zvýšenie 

energetickej efektívnosti“ Verejné obstarávanie je v súčasnosti v štádiu vyhodnocovania ponúk. 

Najvýhodnejšie ponuky predložené do procesu verejného obstarávania predstavujú čiastku 6,2 mil.€ a 

vytvárajú požiadavku na dofinancovanie stavby z vlastných zdrojov mesta v predpokladanej 

výške cca 1,2 mil.€. 

Realizácia projektu je navrhnutá na roky 2025 a 2026.  

Modernizácia bude pozostávať z: 

• modernizácie existujúcich a vybudovania nových šatní 

• modernizácie a zriadenia nového hygienického vybavenia ZŠ 

• výstavby priestorov pre divákov (bufety severná a južná strana) 

• výstavby nových obslužných priestorov- média, TV a bussiness zóny 

• rekonštrukcie kancelárskych priestorov v objekte 

• realizácie fotovoltického zariadenia  

• realizácie vnútornej vzduchotechnického zariadenia pre hlavnú ľadovú plochu 

• nového moderného multimediálneho vybavenie haly (kocka, turniketový systém, ozvučenie) 

• výmeny mantinelov 

• vybudovania fanshopu a pokladne pre divákov 

• výmeny NN rozvodne, rekonštrukcie bleskozvodu- havarijný stav 

• kúpy novej rolby 

MsZ na svojom zasadnutí 5.12.2024 schválilo zámer čerpania úveru na investičné projekty mesta 

Spišská Nová Ves vo výške 4,0 mil.€, medzi ktorými sa nachádza aj stavba: „Rekonštrukcia 

zimného štadióna so zameraním na zvýšenie energetickej efektívnosti“ (názov z procesu VO), 

resp.“Modernizácia zimného štadióna v Spišskej Novej Vsi“ (názov zo žiadosti na FnPŠ). Z tohto 

zdroja (úver) je pre rok 2026 navrhovaná čiastka 400 tis.€, čo nepostačuje na potrebu 

dofinancovania stavby. Chýbajúce prostriedky je potrebné zabezpečiť najneskôr pre rok 2026. 

 

Spracoval:  

Ing. Vladimír Hovaňák, riaditeľ STEZ 

 


